
(le français suit l'anglais)

Welcome to our summer newsletter of 2022 - below you will find an
update from the UWC National Committee of Canada (UWC NCC).

Happy to be back in your inbox today with some great news!

Congratulations to UWC Canada Class of 2022! 

You did it! We are so proud of you and hope your two-year journey with UWC challenged
and inspired you! Stay tuned through the summer to learn more about ways to stay

connected with your National Committee, including a programs and job list serve our
volunteer social media team is building for you!

In the meantime, if you are looking for ways to meaningfully build on your UWC journey, we
recommend checking out the Global Citizen Year Academy, as they have an upcoming



deadline (June 30th) and they provide Davis scholarship opportunities for you to participate!
Learn more at bit.ly/uwcacademy

All about UWC Canada Class of 2024!

We are extremely pleased to announce that this year we have 70 Canadians headed
to UWCs worldwide! We will have representation on 16 of the 18 campuses, and this

is our largest cohort EVER! A huge thank you to our selection and nomination
committees: we could not have achieved this record-breaking cycle without you!

Only 2 more weeks to double your impact!
An anonymous donor has stepped forward to match any *new* recurring monthly

donations made between now and July 1st, 2022. This is a great opportunity to
make your donation to the NCC go further. Please donate!  We encourage all

parents, alumni (recent or from earlier years), friends and supporters of the UWC
movement to donate to the NCC. Right now we are fundraising to directly benefit a

student nominated for a UWC Dare to Dream Scholarship for this fall!

Donate Here

What have our UWC NCC Board and Volunteers been up to lately?

How much do you know about the volunteers behind the UWC NCC? These folks do it all
and are building momentum for the UWC movement to really make an impact here in

Canada! Please find some of their recommendations to check out below:

http://bit.ly/uwcacademy
https://donate-can.keela.co/uwcnccmonthlygiving
https://donate-can.keela.co/uwcnccmonthlygiving


Paul Jarvey (he/him) (UWC USA graduate) works at the Ontario Ministry of
Education, currently revamping a 300 million dollar grant targeted at improving

education access and student success in Ontario. Other projects right now include
building a skin and frame canoe with his son Oskar, and reading (as always) science

fiction classics. Current book is The Truth and Other Stories by Stanislaw Lem.  
�  Read →

Davina Chan (she/her) (Pearson College UWC graduate) works at University of
Toronto leading the marketing, communication and information services departments
of a student centre dedicated to experiential learning opportunities through the arts
and culture, dialogue and debates as well as fitness and wellness. Her workplace

often reminds her of her UWC experience, and she would share with her colleagues
that it’s actually a mini UWC, at a university level. After two challenging COVID years
for students, her division is designing in-person student engagement activities for fall

2022 orientation, unlike even pre-COVID times. Instead of very fast-paced, full on
‘make sure you experience everything in the 200,000 square feet of building and get
a prize’, instead, the fall planning will be intentionally setting up a smaller footprint in
the space and creating very easily accessible activities to develop or enforce social

connections in a post-isolation context. Speaking about connections, there is another
Pearson UWC alumna whom she has had many meetings with before and didn’t know
about the connection until very recently. One never knows who around you can be a

UWCer!

Exciting news! We will be holding our first virtual Report to the Community - a
chance to get to know the UWC NCC Board Event in the Fall - and we want to hear

from you to prepare! What are you interested in hearing about?

Please share your feedback here.

Other Events
We are so grateful that the pandemic seems to be improving in Canada, it is getting safer
for us to connect in person, so we are taking advantage of the improving summer weather

and are working with our volunteers across Canada to hold UWC gatherings! If you are
looking for one in your area, keep reading, or reach out, and we can help you coordinate

your own!

https://www.goodreads.com/en/book/show/56170825-the-truth-and-other-stories
http://www.harthouse.ca/
https://form-can.keela.co/report-the-community


We had our first event since 2019 in Toronto on May 26th - thank you to everyone who

came out, it was wonderful to meet you and feel that UWC energy in the room!

UWCers in
Vancouver
June 23rd

5 PM
@Sunset Beach

RSVP 

Regional Chapter
Summer Gatherings

Event details coming
soon! Email us for

more info!

Save the date:
UWC DAY

"Peace begins with us"
Sept. 21

National and Virtual
Event Series

Take Action!

Looking for some UWC Canada Swag?

Volunteer with UWC Canada!

https://subscribe-can.keela.co/uwc-canada-vancouver-june-23-gathering-rspv?fbclid=IwAR227x_Dd9Jra_67yE53ZDx57COiQBn1OjfPM_2qt3Lp3xtq7ciPJ77a8pE
https://www.uwc.org/uwcday
https://form-can.keela.co/merchandise-store
https://forms.gle/ZA6voTve1xkZR4jH6
https://vimeo.com/711745051


One World Re-imagined: The Pearson College UWC One World Company, a CAS activity led by

alumnus and faculty member Lucas Olscamp (Year 38/2013, Canada-PEI), has created a 57-minutes long

show that draws on the spirit and magic of the stage show traditionally shared with the local community on

Vancouver Island each year. One World Re-Imagined offers a similar concept of bringing international

songs, dances and spoken word performances that can now be viewed by all audiences, across the world!

Thanks for reading and enjoy the rest of your week!

Did you enjoy this newsletter? Want to be highlighted in the next one? Let us know by emailing us

at nationalcommittee@pearsoncollege.ca

LOVE UWC?

Share Website Follow Follow E-mail

Support

If you need any help or have any questions you can reach us by email at
nationalcommittee@pearsoncollege.ca

The office for the UWC National Committee of Canada is located at Canada's UWC, Lester B. Pearson
College of the Pacific on the shores of Pedder Bay on Vancouver Island, BC. Located on the unceded

territory of the Sc’ianew (Beecher Bay) First Nation.

The mailing address for the office is:

UWC NCC
650 Pearson College Drive

Victoria B.C.
Canada V9C 4H7

No longer want to receive our emails? UNSUBSCRIBE HERE.

mailto:nationalcommittee@pearsoncollege.ca
https://www.facebook.com/UWCNCCanada
https://www.facebook.com/UWCNCCanada
http://www.ca.uwc.org/
http://www.ca.uwc.org/
https://www.instagram.com/uwc_canada/
https://www.instagram.com/uwc_canada/
https://www.youtube.com/channel/UCq4--jAUrRipqX0wtmYcGMA
https://www.youtube.com/channel/UCq4--jAUrRipqX0wtmYcGMA
mailto://nationalcommittee@pearsoncollege.ca
mailto://nationalcommittee@pearsoncollege.ca
mailto:nationalcommittee@pearsoncollege.ca


Bienvenue dans notre bulletin d’information estival de l’année 2022
- vous trouverez ci-dessous une mise à jour du Comité national du

Canada UWC (CNC-UWC). Nous sommes heureux de nous
retrouver dans votre boîte courriel avec des nouvelles excitantes! 

Félicitations aux gradués 2022 de UWC Canada! 

Vous avez réussi! Nous sommes si fiers de vous et espérons que votre parcours de deux années dans un
UWC vous a remis en question et vous a stimulé! Restez à l’affût tout au long de l’été des diverses

opportunités pour demeurer en contact avec votre comité national, y compris au moyen d’une liste de
diffusion sur des programmes et des opportunités d’emploi qui est préparée par notre équipe bénévole

spécialisée en médias sociaux!

En attendant, si vous cherchez un moyen significatif de tirer parti de votre parcours dans un UWC, nous
vous recommandons de jeter un coup d’œil rapidement au Global Citizen Year Academy, puisque la date
limite arrive rapidement (30 juin) et l’institut offre un soutien financier gracieuseté de Shelby M.C. Davis

pour que vous puissiez y participer. Apprenez-en davantage au bit.ly/uwcacademy

l h d d

http://bit.ly/uwcacademy


Tout sur la cohorte 2024 de UWC Canada

Nous sommes très heureux d’annoncer que, cette année, 70 Canadiens se rendront
dans les UWC dans le monde entier! Nous serons représentés sur 16 des 18

campus, ce qui représente notre plus grosse cohorte de l’histoire! Un immense
remerciement aux comités de sélection et de nomination: nous n’aurions pas pu

réaliser ce record sans vous!

Il ne reste que deux semaines pour doubler votre impact!
Un donateur anonyme s’est porté volontaire pour égaliser tout nouveau don mensuel

récurrent effectué entre ce moment même et le 1er juillet 2022. Il s’agit d’une opportunité
exceptionnelle pour faire en sorte que votre don au CNC-UWC aille plus loin. Faites un

don! Nous encourageons tous les parents, gradués (récents ou des années antérieures),
amis et sympathisants du mouvement des UWC de faire un don au CNC-UWC. À l’heure
actuelle, nous sommes en train de recueillir des fonds qui bénéficieront directement à un
étudiant nominé pour une bourse en vertu du programme “UWC Dare to Dream” qui sera

octroyée à l’automne.

Donnez ici

Qu’est-ce que les bénévoles et membres du conseil du CNC-UWC
ont fait dernièrement?

Paul Jarvey (il/lui) UWC USA - travaille au ministère de l’Éducation de l’Ontario,
actuellement en train de remanier un programme de subventions de 300 millions de

dollars destinées à améliorer l’accès à l’éducation et le succès des étudiants en
Ontario. D’autres projets comprennent la construction d’un canot (de la structure au
revêtement) avec son fils Oskar, ainsi que la lecture (comme toujours) de classiques

https://donate-can.keela.co/uwcnccmonthlygiving
https://donate-can.keela.co/uwcnccmonthlygiving


de science-fiction. Un livre qu’il lit présentement est The Truth and Other Stories by

Stanislaw Lem.   � Lire →

Davina Chan (elle/la) UWC Pearson - travaille à l’Université de Toronto, à la tête des
départements de services de marketing, de communication et d’information d’un

centre étudiant dédié aux opportunités d’apprentissage expérimental au moyen des
arts et de la culture, du dialogue et des débats, ainsi que de la mise en forme et du
bien-être. Son milieu de travail lui rappelle souvent ses années dans un UWC et elle

dit souvent à ses collègues que c’est un peu comme un mini UWC, au niveau
universitaire. Après deux années de COVID bien éprouvantes pour les étudiants, son

département est en train de mettre en œuvre des activités d’engagement en
présentiel avec les étudiants pour leur rentrée automnale 2022, lesquelles seront bien
différentes des activités pré-COVID. Au lieu d’activités à un rythme effréné du type «
assurez-vous de tout essayer dans cet édifice de 200 000 pieds carrés et courrez la

chance de gagner un prix! », les activités de cet automne se dérouleront
volontairement dans une zone plus petite afin de créer des activités facilement

accessibles pour développer ou renforcer les liens sociaux dans un contexte de post-
isolement. En parlant de liens sociaux, il y a une autre ancienne de UWC Pearson

avec laquelle Davina a eu de multiples rencontres sans se soucier de ce lien jusqu’à
tout récemment. On ne sait jamais lorsqu’on a l’occasion de rencontrer d’autres

gradués des UWC!   

Grande nouvelle! Nous organiserons bientôt notre première rencontre virtuelle pour
apprendre à connaitre les membres du conseil du CNC-UWC, et nous voulons avoir

de vos nouvelles pour nous préparer! De quoi souhaitez-vous entendre parler?

Partager vos commentaires ici

Autre évènements
Nous sommes très contents que la situation pandémique soit en train de s’améliorer au

Canada. Cela nous permet peu à peu de nous retrouver en personne de façon sécuritaire.
À cet effet, nous comptons profiter de la température estivale pour organiser, avec des

bénévoles partout au Canada, des rencontres UWC! Si vous êtes à la recherche d’une telle
rencontre dans votre coin, regardez la liste ci-dessous ou bien, contactez-nous à cet effet

et nous vous aiderons pour organiser votre propre rencontre!

https://www.goodreads.com/en/book/show/56170825-the-truth-and-other-stories
http://www.harthouse.ca/
https://form-can.keela.co/report-the-community


Nous avons eu notre premier évènement depuis 2019 à Toronto, le 26 mai dernier. Merci à
tous ceux qui sont venus à notre rencontre! Ce fut un réel plaisir de vous revoir et de sentir

cette belle énergie UWC!

UWCers 
à Vancouver

23 juin
5 PM

@Sunset Beach

RSVP 

Rencontres d'été
des sections

régionales

Les détails des
événements seront
bientôt disponibles !

Envoyez-nous un
courriel pour plus
d'informations !

Réservez la date:

UWC DAY - 21 sept.
"la paix commence

avec nous"

Série d'événements
nationaux et virtuels

Passez à l'action! 

Cherchez des UWC Canada Swag?

Opportunités de bénévolat avec UWC Canada!

https://subscribe-can.keela.co/uwc-canada-vancouver-june-23-gathering-rspv?fbclid=IwAR227x_Dd9Jra_67yE53ZDx57COiQBn1OjfPM_2qt3Lp3xtq7ciPJ77a8pE
https://www.uwc.org/uwcday
http://merchandise%20survey%20-%20https/form-can.keela.co/merchandise-store
https://forms.gle/ZA6voTve1xkZR4jH6


Spectacle One World Re-imagined: La troupe de Pearson College “UWC One World Company”, une
activité CAS menée par Lucas Olscamp (Année 38/2013, Canada IPÉ), un gradué de Pearson College et

membre du corps enseignant, a mis sur pied un spectacle de 57 minutes qui puise dans l’esprit et la magie
du spectacle scénique traditionnellement partagé avec la communauté locale sur l’Île de Vancouver à
chaque année. Le spectacle One World Re-Imagined offre un concept similaire en rassemblant des
chansons, des danses et de la poésie de partout au travers le monde, qui peuvent désormais être

partagées avec un auditoire international!

Merci de nous lire et profitez du reste de votre semaine!

Vous avez apprécié cette lettre d'information? Vous voulez être mis en avant dans la prochaine? Faites-le nous savoir

en nous envoyant un courriel à nationalcommittee@pearsoncollege.ca

Vous aimez les UWC?

Rejoignez Website Suivez-nous Suivez-nous E-mail

Soutien

Si vous avez besoin d’aide ou avez des questions, vous pouvez nous rejoindre par courriel à
nationalcommittee@pearsoncollege.ca

Le bureau du Comité national du Canada UWC est situé au Lester B. Pearson College of the Pacific, le
UWC du Canada, sur les rives de Pedder Bay, sur l’Île de Vancouver, en Colombie-Britannique, sur le

territoire non-cédé de la Première nation Sc’ianew (Beecher Bay).

L’adresse postale du bureau est la suivante:

UWC NCC
650 Pearson College Drive

Victoria B.C.
Canada V9C 4H7

Vous ne désirez plus recevoir nos courriels? DÉSABONNEZ-VOUS ICI.

https://vimeo.com/711745051
mailto:nationalcommittee@pearsoncollege.ca
https://www.facebook.com/UWCNCCanada
https://www.facebook.com/UWCNCCanada
http://www.ca.uwc.org/
http://www.ca.uwc.org/
https://www.instagram.com/uwc_canada/
https://www.instagram.com/uwc_canada/
https://www.youtube.com/channel/UCq4--jAUrRipqX0wtmYcGMA
https://www.youtube.com/channel/UCq4--jAUrRipqX0wtmYcGMA
mailto://nationalcommittee@pearsoncollege.ca
mailto://nationalcommittee@pearsoncollege.ca
mailto:nationalcommittee@pearsoncollege.ca

